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به گزارش خبرنگار نشریه الکترونیکی نگاه، جلسه شورای ترافيك
شهرستان خوی با حضور فرماندار خوی و اعضای شورای ترافيك

برگزار شد.

دكتر حسین سيواني اصل با اشاره به تصميم گيري هاي مرتبط با مسائل
ترافيكي شهرستان اظهار داشت: برنامه هاي ترافيك شهري و مطالعات
طرح هاي ترافيكي از جمله طرح جامع ترافيك شهري و طرح ساماندهي
حمل و نقل عمومي بايد با كار كارشناسي و علمي و مد نظر قراردادن

مسائل اجتماعي و فرهنگی جامعه  انجام گيرد.

وي افزود: اجرای طرح جامع حمل و نقل ترافیک نقش بسزایی در رفع
مشکلات ترافیکی شهر ایفا می کند و بايد تا اتمام مطالعات اين طرح
وضعيت موجود را مديريت كرد و از تصميم هاي سطحي و عجولانه پرهيز

كرد.

فرماندار خوي ساماندهی وضعیت حمل و نقل شهری را مهم دانست و
افزود: ساماندهی وضعیت حمل و نقل شهری در شهرخوي بصورت ابتدائي

صورت گرفته است و بايد بازنگري انجام گيرد.
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